

人算什么 (2)

123Freevectors.com

123Freevectors.com

What Is Man ? (2)

8/14/2022

❖ 人生意义何在 What is the meaning of life?

为耶稣而活 Living for Jesus

- 原来**基督的爱**激励我们。因我们想一人既替众人死，众人就都死了。并且祂替众人死，是叫那些活着的人，**不再为自己活，乃为替他们死而复活的主活。**(哥林多后书 5:14-15)
- For **the love of Christ** controls us, having concluded this, that one died for all, therefore all died; ¹⁵ and He died for all, so that those who live would **no longer live for themselves, but for Him who died and rose on their behalf.** (2 Corinthians 5:14-15)

❖ 撒旦的大谎言: 爱主是明天

❖ 你信神的话吗？

你们既因**顺从真理**，洁净了自己的心，(彼得前书 1:22)

我们从他受了恩惠，并使徒的职分，在万国之中叫人为他的名**信服真道**。(罗马书 1:5)

❖ **Satan's big lie: Love the Lord tomorrow**

❖ **Do you believe in God's Word?**

- Since you have purified your souls **in obedience to the truth** (1Peter 1:22a)
- through whom we have received grace and apostleship to bring about **the obedience of faith** among all the Gentiles in behalf of His name,

❖ 见证/A Testimony

- 你们要**先求**(寻求、以…为目标) **祂的国和祂的义**。 **这些东西都要加给你们了**。(马太福音 6:33)
- But **seek** (Gk: seek for, aim at) **first His kingdom and His righteousness**, and **all these things will be provided to you**. (马太福音/Matthew 6:33)

❖ 见证/A Testimony

- 读书时得救 Saved while studying
- 寻找教会 Seeking for a church
- 进入职场 Entering the workplace
- 结婚 Marriage
- 移民 Immigration
- 找工作 Looking for jobs
- 搬到三藩市 Moving to San Francisco
- 再迁到洛杉矶 Moving again to Los Angeles
- 又搬回马里兰 Moving back to Maryland
- 退休后再回职场 Reentering the workplace after retirement
- 忘记背后, 努力面前, 向着标杆直跑 forgetting the things behind, stretching out to the things before, and pursuing towards the goal

❖ 总结55年基督徒的生活 Summarizing 55 years of Christian life

1. **奉献**--因为你们是**重价买来的** (哥林多前书 6:20), **我以神的慈悲劝你们, 将身体献上, 当作活祭, 是圣洁的, 是神所喜悦的。你们如此事奉, 乃是理所当然的。** (罗马书12:1)

2. **对主有心**—专心、尽心、清心

3. **正确的优先轻重次序**

1. **Consecration**-- For you have been **bought for a price** (1 Cor. 6:20), Therefore, **I urge you, brothers and sisters, in view of God's mercy, to offer your bodies as a living sacrifice, holy and pleasing to God**—this is your true and proper worship. (Romans 12:1)

2. **Having a heart for the Lord**—A focused heart, a whole heart, a pure heart

3. **A correct priority order**

4. **无助的求告**—(约沙法王祷告)因为我们**无力抵挡**这来攻击我们的大军，我们也**不知道怎样行**，我们的**眼目单仰望你**。(历下20:12)

5. **早起读经祷告**

6. **过正常的教会生活，并事奉神**

4. **Cry to God helplessly**—(King Jehoshaphat prayed) “For **we have no power** to face this vast army that is attacking us. **We do not know what to do, but our eyes are on you.**” (2 Chronicles 20:12)

5. **Rise up early to read the Bible and pray**

6. **Live a normal church life and serve God**

- 凡称呼我主阿，主阿的人，不能都进天国。惟独遵行我天父旨意的人，才能进去。当那日必有许多人对我说，主阿，主阿，我们不是奉你的名传道，奉你的名赶鬼，奉你的名行许多异能吗？我就明明地告诉他们说，我从来不认识你们，你们这些作恶(不法)的人，离开我去吧。(马太福音/Matthew 7:21-23)
- 我们若忽略这么大的救恩，怎能逃罪呢？这救恩起先是主亲自讲的，后来是听见的人给我们证实了。(希伯来书/Hebrews 2:3)
- “Not everyone who says to Me, ‘Lord, Lord,’ will enter the kingdom of heaven, but the one who does the will of My Father who is in heaven will enter.”²² Many will say to Me on that day, ‘Lord, Lord, did we not prophesy in Your name, and in Your name cast out demons, and in Your name perform many miracles?’²³ And then I will declare to them, ‘I never knew you; LEAVE ME, YOU WHO PRACTICE LAWLESSNESS.’
- how shall we escape if we ignore so great a salvation? This salvation, which was first announced by the Lord, was confirmed to us by those who heard him.

William Borden 威廉波顿



“No Reserves, No Retreats, No Regrets !”
“不保留、不退缩、不遗憾！”